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Protokół Nr XXXV/2021 

XXXV Sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

z dnia 31 sierpnia 2021 roku 

odbytej w Starostwie Powiatowym w Tczewie 

Rozpoczęcie sesji godz. 10 
11 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego przed oficjalnym rozpoczęciem obrad sesji Rady Powiatu 
Tczewskiego w kilu słowa nawiązała do Uroczystej Sesji Rady, która odbyła się 24 sierpnia br. w Fabryce 
Sztuk. Przypominał, że podczas tamtej sesji wręczane były statuetki z różnych okazji między innym  
w podziękowaniu za wsparcie w walce z Covid-19. Następnie dodała, że w dniu dzisiejszym Starosta 
Tczewski również chce wręczyć dalsze podziękowania następującym osobom: p. Markowi Lewandowskiemu  
oraz p. Maksymilianowi Fleming. W dalszej części głos zabrał Starosta Tczewski, który  przedstawił obu 
panów oraz zakres pomocy udzielonej przez ich instytucje, po czym dokonał oficjalnego przekazania 
statuetek. 

1. Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego – Barbara Kamińska otworzyła XXXV sesję Rady 

Powiatu Tczewskiego oraz odczytała poniższą informację: 

„Informuję, że obrady XXXV Sesji Rady Powiatu Tczewskiego są nagrywane, transmitowane i utrwalane              

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej powiatu. Udział w obradach jest jednocześnie wyrażeniem zgody                         

na upublicznienie swojego wizerunku. Treść klauzuli informacyjnej dotycząca przetwarzania danych 

osobowych jest umieszczona na drzwiach przed wejściem na salę obrad oraz na stronie BIP powiatu            

w zakładce Ochrona danych". 

 

2. Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad         

(obecnych 22 radnych – nieobecna radna Alicja Gajewska). Lista obecności radnych oraz gości 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3. Zgłaszanie wniosków do porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poinformowała, że wpłynęły dwa wnioski o rozszerzenie 

porządku obrad dzisiejszej sesji. Wnioski złożyli: Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Prorodzinnych 

oraz grupa radnych (1/4 ustawowego składu rady). Następnie Przewodnicząca oddała głos Janowi Kulasowi. 

 

Radny Jan Kulas – Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Społecznych i Prorodzinnych odczytał 

wniosek komisji, który dot. rozszerzenia porządku obrad Rady Powiatu Tczewskiego, najbliższej sesji 

 tj. 31.08.2021 r. o „Informację Prezesa Zarządu i Przewodniczącego Rady Nadzorczej Szpitali Tczewskich 

S.A, o zagrożeniach wynikających z prawomocnego wyroku Sądu Apelacyjnego w Gdańsku 1 Wydział 

Cywilny z dnia 19 kwietnia 2021 r. i przeprowadzenie przez Radę dyskusji nad tą informacją podczas sesji”. 

Ww. dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady, która przekazała, że podobny wniosek wpłynął od grupy radnych  

ale rozszerzony o udostępnienie w wersji papierowej wyroku Sądu Okręgowego w Gdańsku  z dnia 10 

września 2020 r.; prawomocnego wyroku Sądu Apelacyjnego w Gdańsku z dnia 19 kwietnia 2021 r.; 

wniosku o złożenie skargi kasacyjnej oraz dodatkowych informacji i objaśnień do sprawozdania 

finansowego Szpitali Tczewskich S.A za rok 2020.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego pouczyła radnych, iż podczas ewentualnej 

dyskusji nad tymi wnioskami mają zachować szczególną ostrożność w przekazywaniu danych, które można 

zaliczyć do danych osobowych. Następnie Przewodnicząca oddała głos Radcy Prawnemu. 

 

Radca Prawny mec. Maciej Kosik – poprosił aby nie podawać nazwisk, imion, adresów oraz wszystkich 

danych, które umożliwią określenie strony postępowania. Zdaniem radcy podanie samej sygnatury sprawy 
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jest bezpieczne. Następnie ponowił prośbę aby nie udzielać, żadnych informacji o stronie postępowania.  

 

Ad vocem Radny Jan Kulas w kilku słowach przytoczył ustalenia merytoryczne  komisji ww. sprawie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego  poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie  

do porządku obrad w pkt 5 nowego punktu pod nazwą „Informacja Prezesa Zarządu Szpitali Tczewskich 

S.A. z prawomocnego wyroku Sądu Apelacyjnego w Gdańsku z dnia 19 kwietnia 2021 r.” i poprosiła  

o przeprowadzenie głosowania imiennego.  
 

Wyniki głosowania: 

 
Obecnych 22 Radnych (nieobecna: p. A. Gajewska) 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 
21 0 1 

 

Uprawnienie do głosowania 
Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja - 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studeny Jiri ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz - Gurzyńska Maria WSTRZYMUJĘ SIĘ 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że rada większością głosów wprowadziła dodatkowy punkt 5 
który otrzymuje brzmienie „Informacja Prezesa Zarządu Szpitali Tczewskich S.A. z prawomocnego 
wyroku Sądu Apelacyjnego w Gdańsku z dnia 19 kwietnia 2021 r.”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poprosiła o przeprowadzenie głosowania imiennego  

w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz ze zmianami. 

 

Wyniki głosowania: 

 
Obecnych 22 Radnych (nieobecna: p. A. Gajewska) 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 
22 0 0 

 

Uprawnienie do głosowania 
Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela ZA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja - 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz WSTRZYMAŁ SIĘ 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studeny Jiri ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz - Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 
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11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że rada większością głosów przyjęła nowy porządek obrad  
XXXV sesji. 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad  

3. Zgłaszanie wniosków do porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Powiatu Tczewskiego 
  

5. Informacja Prezesa Zarządu Szpitali Tczewskich S.A. z prawomocnego wyroku Sądu Apelacyjnego  

w Gdańsku z dnia 19 kwietnia 2021 roku 

6. Informacja Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu Tczewskiego 

7. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych odpowiedziach na interpelacje  

i zapytania 

8. Informacja na temat złożonych przez radnych interpelacji w I półroczu 2021 roku 

9. Założenia do projektu budżetu powiatu tczewskiego na 2022 rok 

10. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za I półrocze 2021 roku 

11. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych za I półrocze 2021 roku 
 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Powiatu Tczewskiego (druk Nr 46/2021) 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

(druk Nr 47/2021) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zawierania przez Powiat Tczewski z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego porozumień dotyczących prowadzenia teoretycznej nauki zawodu w Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Zespole Szkół Technicznych im. kmdra Antoniego Garnuszewskiego w Tczewie  

(druk Nr 48/2021) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie założenia II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Tczewie  

z siedzibą przy ul. Bałdowskiej 19 (druk Nr 49/2021) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Pelplin  

na zadanie „Renowacja pomnika Stefana Łaszewskiego w Pelplinie” (druk Nr 50/2021) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok (druk Nr 51/2021) 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego z dnia  

21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego  

na lata 2021-2036 (druk Nr 52/2021) 
 

19. Interpelacje i zapytania
i
 

20. Wnioski, oświadczenia i informacje 

21. Zakończenie obrad 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poinformowała, iż wpłynęły uwagi do protokołu od radnego 

Piotra Łagi oraz radnego Piotra Odya. Wszystkie wskazane uwagi zostały omówione z radnymi  

i po uzgodnieniach  zamieszczone w Aneksie do protokołu. Następnie Przewodnicząca poinformowała,  

że zgodnie z ustaleniami na konwencie zostanie podjęta próba naniesienia zmian zapisów w statucie  

dot. min. sposobu pisania protokołu z posiedzeń rady, ponieważ w bieżącej kadencji nagrania z sesji  

są obowiązkowe i muszą być zamieszczane na stronie powiatu a zatem w każdej chwil można odsłuchać  

przebiegu całej  sesji jak również każdej z wypowiedzi.  Przewodnicząca Rady przypomniała także,  

że wszystkie załączniki do protokołów są dostępne do wglądu w Biurze Rady Powiatu Tczewskiego i nigdy 

nie były zamieszczane na stronie. 
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5. Informacja Prezesa Zarządu Szpitali Tczewskich S.A. z prawomocnego wyroku Sądu 

Apelacyjnego w Gdańsku z dnia 19 kwietnia 2021 roku 

Przewodnicząca Rady oddała głos Prezesowi Zarządu Szpitali Tczewskich S.A p. Maciejowi 

Bielińskiemu, który ponownie przedstawił sytuację szpitala - w kontekście informacji medialnych.  

Pan Prezes przypomniał, że sprawa dotyczy 2011 roku, po czym w kilku słowach opisał przebieg zdarzeń. 

Następnie przekazał, że w 2015 roku miało miejsce powództwo Niemieckiej Firmy Ubezpieczeniowej  

a w 2016 roku powództwo osoby poszkodowanej.  W roku 2020 Sąd Pierwszej Instancji wydał wyrok  

w którym  określono 50% udział szpitala w tym wydarzeniu, a w roku bieżącym Sąd Apelacyjny wydał 

wyrok w którym utrzymał wyrok Sądu Pierwszej Instancji  i określił przedawnienie jak 20-letnie. Następnie 

Prezes Zarządu przekazał, że oba odszkodowania zostały wypłacone z polisy szpitala i na tę chwilę nie ma 

żadnych roszczeń. 

 

Radny Stanisław Smoliński złożył wniosek formalny o kilkuminutową przerwę. 

 

Radny Waldemar Pawlusek przychylił się do wniosku przedmówcy. Następnie dodał, że w tej sprawie 

radni obracają się w przepisach Kodeksu Spółek Handlowych, w którym występują odpowiednie organy, 

które decydują o losach Szpitala,  po czym poprosił aby o tym pamiętać.  

 

Radny Jan Kulas także poparł wniosek dot. przerwy i jednocześnie przypominał, że członkom komisji 

chodzi o rzetelne i jasne wyjaśnienie całej sytuacji. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego ogłosiła przerwę 10
40

 - 10
56

  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego wznowiła obrady i otworzyła dyskusję w pkt 5. 

 

Radni: Grażyna Antczak, Roman Małecki, Jan Kulas, Witold Sosnowski, Krzysztof Korda, Adam 

Kucharek, Piotr Łaga, Marek Modrzejewski oraz Prezes Zarządu Szpitali Tczewskich S.A brali udział 

w  dyskusji. 

 

Głos zabrał Prezes Zarządu Maciej Bieliński, który w uzupełnieniu swojej wcześniejszej wypowiedzi 

przekazał, że poszkodowany otrzymał 250 tys. zł odszkodowania natomiast Firma Ubezpieczeniowa 

otrzymała 108 tys. € 

 

Radna Grażyna Antczak zapytała czy po uprawomocnieniu się wyroku odbyło się posiedzenie 

zgromadzenia wspólników – w odpowiedzi Prezes Zarządu powiedział, że tak. Następnie radna skierowała 

pytanie do Zarządu Powiatu Tczewskiego dlaczego radni o tej sprawie dowiedzieli się z mediów?  

 

Ad Vocem Radny Waldemar Pawlusek w kilku słowach przestawił struktury kadry zarządzającej spółką 

Szpitale Tczewskie S.A.  

 

Radny Roma Małecki zapytał czy Zarząd badał zagrożenia jakie przy tej sprawie występują oraz czy 

Szpital poczynił jakieś kroki aby zabezpieczyć się przed dalszym postępowaniem – czy polisa będzie 

obejmowała te dalsze ewentualne opłaty? 

 

Radny Jan Kulas w swojej dłuższej wypowiedzi zwrócił szczególną uwagę na fakt, iż o całej sprawie Rada 

Powiatu Tczewskiego dowiedziała się z mediów a nie od Rady Nadzorczej Szpitali.  
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Zdaniem radnego Prezes Zarządu Szpitali Tczewskich S.A pewien o każdym zagrożeniu oraz każdej 

wątpliwości informować zarówno Starostę jaki i Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  

i Prorodzinnej – celem nadzorowania przebiegu sprawy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Sosnowski – wstąpił z prośbą aby wyjaśnić termin dwudziestoletnie 

przedawnienie oraz wskazać co ono oznacza dla szpitala. Następnie poprosił o wskazanie na jaką kwotę 

szpital ma wykupioną polisę Następnie przeszedł w swojej wypowiedzi do kwestii kredytów, które Powiat 

zabezpieczał swoimi nieruchomościami i wekslami i poprosił o informacje jakie są w tej chwili 

zobowiązania wobec banków. Po czym radny zapytał skąd szpital zamierza pozyskać środki na ewentualne 

roszczenia osoby poszkodowanej i ubezpieczyciela niemieckiego? 

 

Radny Krzysztof Korda zapytał czy Starostwo Powiatowe otrzymywało w poprzednich latach informacje 

od Szpitali Tczewskich dot. postępowań sądowych i wypłacanych odszkodowań lub o złożonych 

roszczeniach względem szpitala? 

 

Radny Adam Kucharek w swojej  wypowiedzi nawiązał pokrótce przypominał lata ubiegłe, w których  

to ciągle nalegał o pozyskiwanie bardziej szczegółowych informacji na temat stanu finansowego szpitali.  

Po czym stwierdził, że w tamtych czasach przepływ informacji był przejrzysty i płynny co pozwoliło 

wyprowadzić szpital z zadłużenia. Dodał także aby pamiętać, że Rada jest po to aby pomóc spółce, której 

jest właścicielem. Dla tego też, zdaniem radnego, spotkania dot. Szpitali Tczewskich S.A powinny odbywać 

się cyklicznie zwłaszcza na komisji zdrowia aby przepływ informacji był właściwy.  

 

Radny Piotr Łaga odczytał oświadczenie zamieszczone przez Powiat Tczewski na stronie internetowej  

dot. omawianej sprawy. Czy Szpital lub Zarząd zamierza podjąć jakieś kroki przeciwko Telewizji Polskiej  

za nierzetelne przekazanie informacji?  

 

Prezes Zarządu Szpitale Tczewskie S.A. Maciej Bieliński udzielił odpowiedzi na wszystkie zadane 

pytania i tak: w latach ubiegłych szpital nie udzielał informacji Radzie Powiatu na temat toczących się spraw 

sądowych gdyż to nie są informacje dla radnych – nie są to informacje niezbędne ponadto do tego szpital  

ma ubezpieczenie aby ewentualne przegrane w tych sporach zostały wypłacone z ubezpieczenia. Następnie 

dodał, że Szpitale Tczewskie SA jest jednym z nielicznych szpitali, który tych sporów sądowych  

jest stosunkowo mało. Następnie przekazał, że w sprawozdaniu za rok 2015 znajdują się wszystkie 

informacje dotyczące sporów sądowych a więc i ta sprawa tam została opisana. Wszystkie sprawozdania 

finansowe Szpitali Tczewskich są dostępne w Wydziale Zdrowia, Spraw Społecznych i PFRON a zatem nie 

doszło do zaniedbania w przekazywaniu informacji. Następnie Prezes przekazał, że szpital ma pożyczkę 

Jessica 1 i 2 na kwotę 14 mil zł i pozostało około 9 mil zł do spłaty – Szpital w tej kwestii nie ma żadnych 

zaległości. Szpitale Tczewskie S.A nie zamierzają występować do Telewizji Polskiej o sprostowanie  

czy wyjaśnienia, ponieważ to co dzieje się obecnie po tym artykule, może przysłużyć się dobru szpitala. 

Natomiast kwota na którą jest ubezbieczony Szpital to ok milion dwieście tys. zł. W dalszej wypowiedzi 

przekazał, że trudno przygotowywać się do czegokolwiek skoro na obecną chwilę nie wpłynęły żadne 

roszczenia. A ubezpieczenie, które może ewentualnie pokryć ewentualne roszczenia to ubezpieczenie  

z 2011 roku na kwotę milion dwieście tysięcy.  

 

Radny Jan Kulas w swojej wypowiedzi poprosił o skierowanie wszystkich materiałów dot. szpitala  

do komisji merytorycznej – Komisji Zdrowia gdyż zdaniem radnego być może Rada Nadzorcza  

nie dopełniła wszystkich swoich powinności – radny uważa, że należy tę sprawę dokładne zbadać, 

przeanalizować i ocenić. Następnie zadał pytanie co Rada Nadzorcza i i Prezes zamierzają zrobić aby taka 

sytuacja się nie powtórzyła?  
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Ad vocem Wiceprzewodniczący Rady Witold Sosnowski – przekazał, że w telewizji Tetka podano  kwotę 

półtora  miliona złotych – czy telewizja wprowadziła mieszkańców w błąd? Następnie poprosił o wskazanie 

co jest zabezpieczeniem tych dziewięciu milionów zł kredytu?   

 

W odpowiedzi Prezes Zarządu Szpitale Tczewskie S.A. Maciej Bieliński przekazał, że telewizja Tetka 

podała łączną kwotę i dokonała przeliczenia euro na złotówki. Co do zabezpieczeń to są to te same 

zabezpieczenia co zawsze tj. budynek starostwa, spalarnia plus weksle. Kredyt przejęty ze szpitala 

rehabilitacyjnego został spłacony.  

 

Radny Marek Modrzejewski w swojej wypowiedzi wyraził zaniepokojenie, iż w tocząca się dyskusja 

wybiega za daleko, Zdaniem radnego wypowiedź pana Prezesa była rzeczowa, szczera i potwierdzona 

faktami. Ponad to wykazał, że w dyskusji tej mylą się pewne funkcje nadzorcze z zakresu bieżącego  

zarzadzania spółką.   

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego, która poprosiła o uściślenie  roli Zarządu 

Spółki a roli Zarządu Powiatu oraz przekazywania  informacji o zakończonych sprawach sądowych.  

W odpowiedzi pan Prezes przekazał, wszystkie sprawy sądowe są wykazywane w sprawozdaniach Szpitali 

Tczewskich nie tylko te z prawomocnym wyrokiem. Dopiero gdy zapada wyrok prawomocny  to powstają 

skutki dla Szpitali Tczewskich – zaczyna się wypłata odszkodowania z ubezpieczenia spółki. Następnie 

Przewodnicząca Rady dopytała, kto ostatecznie decyduje o złożeniu apelacji oraz gdy zapada wyrok  

w pierwszej instancji czy wszyscy wspólnicy o tym wiedza i mają tego świadomość? W odpowiedzi Prezes 

stwierdził, że mylone są pewne pojęcia i tak: Walne Zgromadzenie decyduje czy zatwierdzić sprawozdanie 

spółki itp. a Rada Nadzorcza decyduje czy wybrać Prezesa, jakie dać mu wynagrodzenie itp. To Prezes 

Zarządu Szpitali Tczewskich S.A (Zarząd) decyduje o tych sprawach – to Prezes odpowiada za swoje 

decyzje majątkiem. Uważam, że przekazuję państwu – Radzie Powiatu wszystkie niezbędne informacje. 

 

Radny Waldemar Pawlusek – uważa, że wiedza jaką posiada a mianowicie, że szpital posiada płynność 

finansową, że ma mało spraw sądowych i że jest dobrze zarządzany jest wiedzą wystarczającą. Dodał,  

że dobro szpitala leży mu na sercu i gdyby było coś nie tak, byłby pierwszym który o tym poinformował  

by Radę Powiatu. Ponadto stwierdził, że wszystko idzie w dobrym kierunku. 

 

Radny Roman Małecki  - stwierdził, że na tę sprawę należy spojrzeć nieco inaczej, ponieważ jak widzimy 

sprawa ta trwa już dłuższy czas i to w tej kadencji doszło do jej rozstrzygnięcia przez sąd, a w kolejnych 

może dojść do jej całkowitego zamknięcia. Zdaniem radnego ta sprawa jest dla nas formą nauki – 

sposobnością wypracowania sposobu długookresowej dbałości o Powiat i jego mienie.   

 

Radny Marek Modrzejewski ponowiła apel aby rozmawiać o faktach. 

 

Radny Jan Kulas zapytał dlaczego przez cztery miesiące nie było żadnej informacji o tej sprawie  

i dlaczego o  sprawie dowiedzieliśmy się z telewizji? 

 

Radny Witold Sosnowski zaproponował - poprosił aby przeprowadzić dla radnych szkolenie  

o uprawnieniach radnych do pozyskiwania informacji ze spółek – ponieważ prawo się w tym zakresie uległo 

zmianie.  

 

W odpowiedzi Prezes przekazał że organy spółki zostały poinformowane o wyroku.  

 

Radny Krzysztof Korda w swojej wypowiedzi podziękował Prezesowi za wyczerpujące odpowiedzi  

jak również za wszystkie cenne pytania.  
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Na koniec dyskusji Prezes Zarządu Szpitali Tczewskich na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu 

Taczewskiego wyjaśnił co znaczy określenie dwudziestoletnie przedawnienie – a to oznacza,  

że poszkodowany ma 20 lat na to, aby wnieść roszczenia do podmiotu, który tego dokonał. Roszczenie 

przedawnia się po 20 latach. Na zakończenie Prezes podziękował za wsparcie w czasach pandemii.  

 

Radna Grażyna Antczak – przekazała pozytywną opinię społeczeństwa na temat działalności szpitala  

w czasie pandemii.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego ogłosiła przerwę 12
04

 - 12
18

  

 

W trakcie trwania przerwy Radna Gabriela Makać opuściła salę Obrad Rady Powiatu Tczewskiego. 

 

W trakcie przerwy przekazano kolejne podziękowanie pani Katarzyna Kucharek Prezes Grupy PKP  

za pomoc w walce z Covid-19. 

 

6. Informacja Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu Tczewskiego 

Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Tczewskiego o przedstawienie sprawozdania z bieżącej 

działalności zarządu. Starosta Tczewski odczytał ww. sprawozdanie, a także poprosił o ewentualne pytania. 

 

Radny Jan Kulas – zapytał o zakończenie współpracy z panią Ewą Uzdowską Dyrektor  Powiatowego 

Urzędu Pracy w Tczewie. W odpowiedzi Starosta Tczewski przekazał, że to była suwerenna decyzja pani 

Dyrektor, która przeszła na emeryturę. Następnie Radny Jan Kulas ad vocem dopytał o obchody 

sierpniowe i ich przebieg. W odpowiedzi Starosta przekazał, że odbyło się uroczyste złożenie kwiatów  

pod pomnikiem „Solidarności” w Tczewie w dniu 29.08.br. 

 

Radny Piotr Odya – zapytał czy Starosta Tczewski w okresie międzysesyjnym podejmował jakieś 

inicjatywy, spotkania z Wojewodą, Marszałkiem, innymi samorządami czy Ministrami i co było 

przedmiotem tych spotkań. Rany poprosił także o krótkie sprawozdanie z tego co robi pan Wicestarosta 

także pod kątem podejmowania inicjatyw, które wpływają na rozwój naszego powiatu. Następnie radny 

zapytał komu udzielono upoważnienia w nawiązaniu do pkt 1 uzupełnienia sprawozdania Starosty 

Tczewskiego. Zapytała także czy to nie jest za późno na przetarg dot. slurry seal.  

 

W odpowiedzi Starosta przekazał, że miały miejsce spotkania z Panem Marszałkiem gdzie rozmawiano  

na temat podziękowań za pomoc dla Szpitali Tczewskich, ale także o drogach wojewódzkich i powiatowych.  

Starosta odpowiedział również, że odbyły się spotkania z Senatorem Ryszardem Świlskim gdzie 

rozmawiano na temat składanych interpelacji w sprawie mostu tczewskiego, czy też szeroko rozumianej 

samorządności. W odpowiedzi na kolejne pytanie Starosta powiedział, że wygrała firma tak sam  

co poprzednio – dodał, że firma przystąpiła już do działania. W uzupełnieniu Starosta, poinformował,  

że umowa na dotację slurry seal została podpisana w lipcu. Następnie Starosta dodał, że cały zarząd 

suwerennie decyduje o tym co chce i co planuje zrobić. A upoważnienie otrzymał Zastępca pani Dyrektor 

PUP. 

 

Radny Roman Małecki – zapytał czy sprzęt komputerowy będzie wymieniany we wszystkich jednostkach 

czy tylko w wybranych. W odpowiedzi Starosta przekazał, że plan jest aby wykonać to kompleksowo  

we wszystkich jednostkach o ile pozyskamy środki – jeżeli nie to będziemy robić to sukcesywnie według 

planu i kolejności  zaczynając od liceów.  

 

Radny Dariusz Godlewski – poprosił o przekazywanie tematów, na które Starosta rozmawia władzami 

poszczególnych samorządów. Następnie wyraził swoje obawy dot. przejęcia niektórych odcinków dróg 

wojewódzkich. W odpowiedzi Starosta Tczewski wyjaśnił, że chodzi o wyremontowane odcinki, które 

znajdują się np.  pomiędzy drogą powiatową a droga powiatową jak również powiat chce także przekazywać 

województwu swoje odcinki zlokalizowane w podobny sposób.  
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Radna Grażyna Antczak – zapytała czemu Starosta nie poinformował rady o wyroku? W odpowiedzi 

Starosta przekazał że gdyby audycja była rzetelna i kompletna to tej rozmowy by nie było. I dodał,  

że zareagował od razu, gdy okazało się, iż informacje są przekłamane a wskazane kwoty nieprawdziwe.  

 

Przewodnicząca Rady wraz z radnym Dariuszem Godlewski wspólnie stwierdzili, że dobrze byłoby  

aby Zarząd Powiatu informował Radę o prawomocnych wyrokach Sądu wcześniej aby uniknąć podobnych 

sytuacji do dzisiejszej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Sosnowski – w swojej wypowiedzi nawiązał w pierwszej kolejności  

do przekazywania dróg i przypominał, że to rada to podejmuje  takie działania i przypominał, że jest  

to czasochłonna procedura. Następnie nawiązał do swojej wypowiedzieć dot. zabezpieczenia kredytów 

szpitala  majątkiem Powiatu. W odpowiedzi Starosta przekazał, że Zarząd zna procedury z pewnością  

bez udziału rady nic się nie zadzieje a o wszystkich ustaleniach Zarząd poinformuje Radę.  

 

Radny Waldemar Pawlusek – stwierdził, że nie ma dobrej woli w radzie i wyraził zdziwienie,  

że radna Grażyna Antczak, jako były Członek Zarządu Powiatu ,mówi, że „nie wiedziała”- a powinna 

wiedzieć - zdaniem radego, gdyż ta sprawa była zawarta w ówczesnych sprawozdaniach Szpitali. Zdaniem 

radnego Starosta zareagował w sposób odpowiedni, we właściwym czasie. Następnie dodał, że Starosta ma 

pewne zadania, z których ma się wywiązać i to robi – jednym z tych zadań sią rozmowy i negocjacje.  

 

Ad vocem Grażyna Antczak – radna przekazała w swojej wypowiedzi, że ona oczekuje solidnych 

informacji aby mieć świadomość jak funkcjonuje starostwo, jak funkcjonuje powiat. Ponadto  

 dodała, że jest zbulwersowana określeniem, że „się czepia” gdy tak naprawdę ona się troszczy  

o dobro powiatu.  

 

Radny Jan Kulas w swojej wypowiedzi ponownie nawiązał do sytuacji Szpitali Tczewskich  

i powtórnie poinformował o zorganizowaniu specjalnego posiedzenia komisji zdrowia poświęconego 

właśnie tej sprawie.  

 
Po  tej części obrady opuścił Starosta Tczewski informując, że ma zaproszenie do Europejskiego Centrum 

”Solidarności” w Gdańsku, przewodnicząca poprosiła aby w obradach uczestniczył Pan Wicestarosta  

A. Filsik  

 

7. Informacja Przewodniczącej Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz odpowiedziach  

na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie międzysesyjnym. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tczewskiego Witold Sosnowski odczytał informację o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach oraz odpowiedziach na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie 

międzysesyjnym. Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8. Informacja temat złożonych przez radnych interpelacji w I półroczu 2021 roku 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała informację na temat złożonych interpelacji w I półroczu 2021 r. 

Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokół. 

 

9. Założenia do projektu budżetu powiatu tczewskiego na 2022 rok 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poinformowała radnych, że materiał ten został przekazany 

radnym dnia 29 czerwca 2021 r. w formie uchwały Zarządu Powiatu Tczewskiego Nr 153/444/2021  

w sprawie przygotowania projektu uchwały budżetowej na rok 2022.  

 

W związku z brakiem uwag i zapytań do ww. materiału Przewodnicząca przeszła do następnego punktu 

porządku obrad sesji. 
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10. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za I półrocze 2021 roku 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Łaga przedstawił informację o przeprowadzonych kontrolach 

przez Zespoły Kontrolne Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2021 r. Informacja ta stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

 

11.  Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych za I półrocze 2021 roku 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego przypominała, że informacja ta została przekazana radnym 

wraz z wszystkimi materiałami sesyjnymi. Następnie zapytała czy są uwagi lub pytania do otrzymanej 

informacji. Powyższa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego punktu Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego 

przekazała, że informacja została przyjęta po czym przeszła do realizacji bloku uchwał.  

 

12.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Powiatu Tczewskiego (druk Nr 46/2021) 

 

Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób Niepełnosprawnych wydała pozytywną opinię dot. projektów uchwał 

podejmowanych na obecnym posiedzeniu rady. Opina ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny Jan Kulas – Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej w kilku 

słowach przytoczył przebieg ostatniej komisji i przekazał, że po wnikliwej analizie i dyskusji członkowie 

zdecydowali, że zastępcą Przewodniczącego Komisji zostanie radny  Jiri Studeny. Następnie podziękował 

radnemu Andrzejowi Demskiemu za owocną współpracę.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego przekazała, iż do omawianego projektu uchwały została 

przekazana także autopoprawka (druk Nr 46/1/2021) w której członkowie Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych i Prorodzinnych wskazali pana Jiri Studeny na Zastępcę Przewodniczącego.  

 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poddała pod głosowanie 

autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania i ustalenia składów 

osobowych stałych komisji Rady Powiatu Tczewskiego 

 

Wyniki głosowania: 
Obecnych 21 Radnych (nieobecni: p. A. Gajewska, p. G. Makać) 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 
21 0 0 

 

Uprawnienie do głosowania 
Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela - 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja - 16. Odya Piotr ZA 
5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studeny Jiri ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz - Gurzyńska Maria ZA 
10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 
11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    
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Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że autopoprawka do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Powiatu Tczewskiego została 

podjęta jednogłośnie. 

 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie uchwałę 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Powiatu 

Tczewskiego. 

 
Wyniki głosowania: 
Obecnych 21 Radnych (nieobecni: p. A. Gajewska, p. G. Makać) 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 
21 0 0 

 

Uprawnienie do głosowania 
Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela - 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja - 16. Odya Piotr ZA 
5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studeny Jiri ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz - Gurzyńska Maria ZA 
10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 
11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Uchwała nr XXXV/218/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych 

stałych komisji Rady Powiatu Tczewskiego podjęta została jednogłośnie. 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

(druk Nr 47/2021) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poinformowała, że przechodzimy do głosowania                 

nad kolejnym projektem uchwały druk Nr 47/2021.  

 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającej 

uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Wyniki głosowania: 
Obecnych 21 Radnych (nieobecni: p. A. Gajewska, p. G. Makać) 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 
21 0 0 

 

Uprawnienie do głosowania 
Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela - 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja - 16. Odya Piotr ZA 
5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 
6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studeny Jiri ZA 
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9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz - Gurzyńska Maria ZA 
10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Uchwała nr XXXV/219/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji podjęta została jednogłośnie. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zawierania przez Powiat Tczewski z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego porozumień dotyczących prowadzenia teoretycznej nauki zawodu w Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Zespole Szkół Technicznych im. kmdra Antoniego Garnuszewskiego w Tczewie  

(druk Nr 48/2021) 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Andrzej Demski przekazał 

pozytywną opinię komisji w sprawie projektu ww. uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie ww. uchwałę druk  

Nr 48/2021 

 
Wyniki głosowania: 
Obecnych 21 Radnych (nieobecni: p. A. Gajewska, p. G. Makać) 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 
21 0 0 

 

Uprawnienie do głosowania 
Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela - 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja - 16. Odya Piotr ZA 
5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studeny Jiri ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz - Gurzyńska Maria ZA 
10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 
11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Uchwała nr XXXV/220/2021 w sprawie zawierania przez Powiat Tczewski z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego porozumień dotyczących prowadzenia teoretycznej nauki zawodu w Centrum 

Kształcenia Zawodowego w Zespole Szkół Technicznych im. kmdra Antoniego Garnuszewskiego  

w Tczewie podjęta została jednogłośnie. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie założenia II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Tczewie  

z siedzibą przy ul. Bałdowskiej 19 (druk Nr 49/2021) 
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Andrzej Demski przekazał 

pozytywną opinię komisji w sprawie projektu ww. uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

założenia II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Tczewie z siedzibą przy ul. Bałdowskiej 19. 
 

Wyniki głosowania: 
Obecnych 21 Radnych (nieobecni: p. A. Gajewska, p. G. Makać) 
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ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 
21 0 0 

 

Uprawnienie do głosowania 
Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela - 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja - 16. Odya Piotr ZA 
5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 
6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studeny Jiri ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz - Gurzyńska Maria ZA 
10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 
11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Uchwała nr XXXV/221/2021 w sprawie założenia II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Tczewie  

z siedzibą przy ul. Bałdowskiej 19podjęta została jednogłośnie. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Pelplin  

na zadanie „Renowacja pomnika Stefana Łaszewskiego w Pelplinie” (druk Nr 50/2021) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Taraszkiewicz- Gurzyńska przekazała pozytywną 

opinię w sprawie projektu ww. uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Andrzej Demski przekazał 

pozytywną opinię komisji w sprawie projektu ww. uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poinformowała, że przechodzimy do głosowania  

nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Pelplin 

na zadanie „Renowacja pomnika Stefana Łaszewskiego w Pelplinie” 

 
Wyniki głosowania: 
Obecnych 21 Radnych (nieobecni: p. A. Gajewska, p. G. Makać) 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 
21 0 0 

 

Uprawnienie do głosowania 
Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela - 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja - 16. Odya Piotr ZA 
5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 
6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studeny Jiri ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz - Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 
11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    
Uchwała nr XXXV/222/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 
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Pelplin na zadanie „Renowacja pomnika Stefana Łaszewskiego w Pelplinie” podjęta została jednogłośnie. 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok (druk Nr 51/2021) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poinformowała, że przechodzimy do głosowania nad 

projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła pozytywną jednogłośną opinię Komisji 

Budżetu i Finansów do w/w projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie uchwałę                   

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok oraz poprosiła o przeprowadzenie 

głosowania imiennego. 
 

Wyniki głosowania: 
Obecnych 21 Radnych (nieobecni: p. A. Gajewska, p. G. Makać) 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 
19 0 2 

 

Uprawnienie do głosowania 
Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela - 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja - 16. Odya Piotr ZA 
5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 
6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław WSTRZYMAŁ SIĘ 

7. Kamińska Barbara WSTRZYMAŁ SIĘ 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studeny Jiri ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz - Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 
11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    
Uchwała nr XXXV/223/2021 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2021 rok podjęta 
została większością głosów. 
 
 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego                         

z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego         

na lata 2021-2036  (druk Nr 52/2021) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu                 

i Finansów do w/w projektu uchwały (jednogłośnie). 

 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poddała pod głosowanie 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego z dnia 21 grudnia 

2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego na lata 2021-2036   
 

Wyniki głosowania: 
Obecnych 21 Radnych (nieobecni: p. A. Gajewska, p. G. Makać) 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 
20 0 1 
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Uprawnienie do głosowania 
Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 
1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela - 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja - 16. Odya Piotr ZA 
5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 
6. Kajzer Tomasz ZA 18. Smoliński Stanisław WSTRZYMAŁ SIĘ 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studeny Jiri ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz - Gurzyńska Maria ZA 
10. Kucharek Adam ZA 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Uchwała nr XXXV/224/2021 zmieniająca uchwałę Nr XXVI/178/2020 Rady Powiatu Tczewskiego          

 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego     

na lata 2021-2036 została podjęta większością głosów. 

 

 

19. Interpelacje i zapytania 

 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Sosnowski zapytał czemu złożyliśmy projekt na remonty mostu  

od strony Lisewa a nie na ten projekt niedokończonej inwestycji. W odpowiedzi radny Krzysztof Korda 

Członek Zarządu poprosił o złożenie tego zapytania w wersji papierowej zgodnie z zapisami z art. 21 ust. 

12 ustawy z dnia  5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym  (Dz. U. z 2020 r. poz. 920 oraz z 2021 r. 

poz. 1038). 

 

 

20. Wnioski, oświadczenia i informacje 

 

Radny Piotr Łaga – serdecznie zaprosił na Dożynki Wojewódzkie, które odbywają się w Pelplinie  

18 września br. oraz Jarmark Cysterski.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego – odczytała zaproszenie dla radnych ww. dożynki. 

 

Głos zabrał radny Piotr Odya, który poprosił aby Wicestarosta Tczewski udzielił odpowiedzi  

na wcześniejsze zapytania radnego – Przewodnicząca Rady przychyliła się do tej prośby i oddała głos 

Wicestaroście.  

 

W odpowiedzi Wicestarosta przekazał, że taki wniosek wpłynął od Miłośników Mostu Tczewskiego, 

ponieważ nie było odpowiednich środków na wkład własny związany z realizacją tej części mostu o której 

była mowa we wcześniejszym Apelu, a zatem Zarząd przychylił się do tej prośby. Z kolei na pytanie radnego 

Piotra Odya Wicestarosta odpowiedział, że na temat tego jak on wykonuje swoja pracę może i powinien 

odpowiedzieć Starosta Tczewski – jego przełożony.  

 

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego, która odczytała wyroki sądowe WSA 

w Gdańsku jakie wpłynęły do Starostwa Powiatowego w Tczewie. W odpowiedzi Radca Prawny  

mec. Maciej Kosik przekazał, że zostanie złożona skarga kasacyjna do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego.  

 

Radny Dariusz Godlewski – zapytał kiedy zapadły te wyroki? w odpowiedzi Przewodnicząca 

poinformowała o datach, kiedy  wyroki zapadły  i kiedy zostały przekazane do Biura Rady. 

 

Radny Witold Sosnowski – jakie są konsekwencje związane z tymi wyrokami? W odpowiedzi Radca 



 

STRONA 15 z 15 

 

Prawny mec. Maciej Kosik przekazał, że do czasu jak  nasze skargi kasacyjne nie zostaną rozpatrzone 

przez sąd ,nie wywołują one żadnych skutków prawnych. Ewentualne skutki mogą nastąpić po wydaniu 

wyroku przez Naczelny Sąd Administracyjny. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poprosiła o przesyłanie propozycji zmian  

do Statutu Powiatu. 

 

 

21. Zakończenie obrad 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego Barbara Kamińska, w związku ze zrealizowaniem 

porządku obrad, zamknęła obrady XXXV Sesji Rady Powiatu Tczewskiego VI kadencji. 

 

Zakończenie sesji godz. 14 
07 

 

Sporządziła: Zatwierdziła: 
Marta Stalkowska 

Przewodnicząca Rady 

/-/ 

Barbara Kamińska 

 

 

 

 

 

 

                     
i
 Zgodnie z art. 21 ust. 12 ustawy z dnia  5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym  (Dz. U. z 2020 r. poz. 920 oraz z 2021 r. 

poz. 1038) odpowiedzi będą udzielane jedynie na interpelację i zapytania składane na piśmie do przewodniczącego rady. 


